

Referat fra ledermøde 10/8-2026

Tilstede : Sus, Erik, Rune, Blomme, Hanne, Bjarne, Ulla

Afbud : Magnus

1. Velkomst v/ Blomme.

2. Referent: Blomme

3. Bordet rundt bliver til evaluering af SL

Børnetal:

Mikro 17

Mini 18

Junior 16

Trop 8

Senior ca. 12

Økonomi på SL: Hanne har udsendt regnskab. Der er et overskud på lidt over 22.000 kr, afhængig af lokalerefusion. Trækvogn fra Harald Nyborg er returneret, da den gik i stykker, Rune køber noget andet.

Er der sendt materiale til Rema som tak for sponsorat? Der har været opslag på FB-gruppen og Rema står på hjemmesiden.

Erik holdt ekstra dag for dem der ikke var på SL af minierne, det var en god dag.

Evalueringen fra korpset er rundsendt, og besvaret.

Sus: Fed lejr. Lidt konflikt, men det sker jo. De er ryddet af vejen.

Ulla: Dejlig lejr, mad med grønsager tager laang tid. Det er svært at nå, hvis man kommer hjem fra aktiviteter. Alle legede/lavede aktiviteter sammen i lejren og med hinanden. Godt der ikke var for meget mobil tlf.

Rune: De nye minitelte er desværre for utætte. Det telt der var jordslået, er blevet behandlet, men det er ikke kønt. Hanne har lavet anmærkning til leverandør (og vi har fået imprægnering gratis). Fin mad. Madlavningen tager tid. Troppen hyggede sig på aktiviteter. Vi kan ikke alle være i lige godt i humøret på en hel lejr, men konflikterne er hurtigt glemt. Manglende mobiler gjorde at de missede en D.J aktivitet. Desværre var ikke alt mobilfrit, selvom korpset havde meldt dette ud. Det ville være bedst hvis spejderne kunne styre deres behov på mobilen, men det kan de ikke.

Hanne: Rigtig god lejr, tror på at ungerne har haft en god tur.

Klanen var en kæmpe hjælp. Stor tak til alle. Og mega meget ros til alle.

Ros til Stine. Hun vil gerne med en anden gang.

Hvis CO2 aftrykket skal overholdes, skal der ikke være grøntsager og urter fra udlandet. Hanne og Ulla har skrevet dette til korpset, og til dem der har lavet kagebogen. Det er ikke nødvendigt med dessert. Og heller ikke sukkerchok inden sengetid. Fin mad. Alle gode til at smage.

God oplevelse med at opbygge lejren som fungerede godt.

Et barn blev hentet hjem sent en aften, inden vi nåede at drøfte det i fællesskab. Vi skal være bedre til at få opbakning hos hinanden, når der er problemer. Vi skal som ledere aldrig stå alene.

Det har været hårdt at tage alle de ekstra vagter som korpset løbende meldte ud. Det vil vi gerne vide i ordentlig tid en anden gang. Korpset skal være bedre til at få logistikken til at fungere. Så er det bedre der ikke er så mange aktiviteter. Det fungerede godt med kommune-fællesskabet.

Blomme: Nogle forældre er kede af, at der ikke var forældredag. Jeg tænker, der mangler sider til stjerne-teltet, Hanne tjekker om de kan købes (det findes ikke), eller vil Blomme gerne lave nogle (Blomme syr). Fedt med hakkemaskinerne på snoretræk. Fedt med opdatering på FB hver dag.

4. Ledere til juniorgrene v/Hanne

Der er lavet plan for hvem der tager hvilke møder af lederne indtil januar. Sus har lavet patruljer. Navneskilte/klemmer til alle, da det er svært at huske navnene på alle.

Der er lavet program og det er lagt på hjemmesiden. Vi hjælpes ad. Hanne rykker de resterende forældre.

Hos minigrenen spørges Emil og Lukas fra troppen om de kan være hjælpere hos grenen.

5. Spejder for en dag 25/8 – skal vi have det?

Vi deltager ikke i DDS kampagne. Der er frit møde i alle grenene.

6. Årshjul 2. halvdel af 2026 v/Hanne.

Gennemgået, opdateres for 2027 til næste møde.

7. Medlemsrapporten fra korpset

Vi ligger fint i tallene. Vi mangler juniorledere, men selvom vi gerne vil have flere børn, så skal vi også kunne rumme dem. De små er gode til at tage venner med.

Vi skal overveje om venteliste kunne blive aktuelt. Børn på venteliste kunne måske motivere forældrene til at hjælpe til. Kommer der børn med diagnoser, skal vi være bedre til at bede forældrene bakke op omkring deres barn.

8. Orientering om Kommende Lucia arrangement 8/12-26 på Pilebakken. Planlægning på næste ledermøde. Mini og mikro tager den. Pilebakken kontaktes af Blomme.

9. Punkter til Bestyrelsen?

- Ønsker for projekter – afslibning af ganggulvet. Halvtag/Overdækket terrasse udenfor forlænges. Reetablere - bålhytten der skal søges fond til at få det udført. Materialerne er bevilliget.

- Det er et stort arbejde at søge fonde. Punktet sættes på mødet på mandag til bestyrelsen.

- Ønsker til grej – Køletaske på batteri. Sider til stjerneteltet.

10. Høstfest efter ledermødet den 2/10-26 hvem har lyst til at planlægge?

Vi melder pas denne gang. Vi har masser af andre aktiviteter bl.a. ekstra med juniorgrenen.

Men gerne i 2027. Ledermødet flyttes derfor til den 1/10-26.

11. Orientering om varme-pumpe. Det hele virker nu.

12. Orientering om Pulsløb 8/9-2026

Man tager selv teten hvis man ønsker at deltage med sin gren.

13. Arbejdsdag 22/9.

Opgaver:

Rengøring, tagrender, dørpumper, toiletter skal males, nye rafter, Ukrudt skal fjernes. Brænde. Gamle bede skal fjernes. Gamle rafter skal saves ti brænde. Ordne teltrum. Der skal laves farvekoder på de nye telte. Nye telte imprægneres, hvis vejret er til det. Ekstra bord og bænkesæt ved bålhytten.

Rune koordinerer evt. indkøb af manglende materialer og laver en opgaveliste.

Hanne står for invitation og tilmelding.

Forplejning: Hanne spørger om en fra bestyrelsen vil hjælpe med at stå for kaffe, saft mv. og som kan bestille mad ved Søren Lund, der leverede sidste år.

13. Hvor langt er vi med planerne for at re-etablere bålhytten? v/ Erik

Se punkt 9 ovenfor til bestyrelsen.

Eventuelt:

- Arkiv møde i Turup med spejder som tema den 5/10, troppen tager denne.
- Lægge ekstra pløkker til de nye telte, huskes til senere.
- Vi skal have lavet en oversigt over patruljenavne, og råb for de forskellige patruljer. Afdelingsråb, og råb i forbindelse med arrangementer. Send til Blomme som samler.
- Der er uniformer og bælter til salg ved Hanne.
- **Næste møde den 1/10-2026 OBS OBS ny dato kl. 19.00**